
O nas – tekst łatwy do czytania i rozumienia 

Gdzie jesteśmy? 

Miejskie Przedszkole nr 14 w Zgierzu znajduje się przy ulicy Tadeusza 

Boya-Żeleńskiego 17. 

Pomieszczenia przedszkola zajmują cały parter czteroklatkowego bloku 

numer 77 stworzone tylko do potrzeb przedszkolnych.  

 

Po lewej stronie drzwi wejściowych znajduje się dzwonek. 

Należy zadzwonić. 

 

Kiedy wejdziesz do budynku przedszkola, staniesz w holu naprzeciwko 

drzwi do sekretariatu. 

Sekretariat to biuro, do którego dostarczamy pisma, podania, dokumenty, 

dokonujemy wpłat. 

To są drzwi do sekretariatu. 



 

Czym zajmuje się Miejskie Przedszkole nr 14 w Zgierzu? 

Miejskie Przedszkole nr 14 w Zgierzu jest przedszkolem publicznym. 

Dyrektorem przedszkola jest Pani Krzysztofa Kantyka. 

W przedszkolu zajmujemy się kształceniem i wychowywaniem dzieci. 

Wychowanie przedszkolne obejmuje dzieci od 3 roku życia do 7 roku życia. 

W szczególnie uzasadnionych przypadkach dyrektor może przyjąć do 

przedszkola dziecko które ukończyło dwa i pół roku. 

Zajęcia odbywają się pięć dni w tygodniu od poniedziałku do piątku. 

Rodzice dzieci w wieku od 3 roku życia do 5 roku życia po przekroczeniu 

bezpłatnego czasu w wymiarze pięciu godzin na naukę, wychowanie i 

opiekę ponoszą opłatę 1,44 zł złotych za każdą następną godzinę oraz za 

wyżywienie. 



Przedszkole nie pobiera opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

od rodziców dzieci, które w danym roku kalendarzowym kończą 6 lat. 

Rodzice dziecka sześcioletniego ponoszą opłaty tylko za wyżywienie. 

W przedszkolu zatrudnieni są nauczyciele, pracownicy administracji i 

obsługi. 

W naszej placówce zapewniamy dzieciom: 

1. Opiekę od godziny 6:30 do 17:00. 

Posiadamy trzy duże sale zabaw dla dzieci z przylegającymi do nich 

łazienkami. 

Sale wyposażone są w pomoce dydaktyczne i sprzęt multimedialny.  

Organizując zajęcia z dziećmi nauczyciele biorą pod uwagę ich możliwości i 

potrzeby. 

2. Smaczne obiady 

Posiadamy własną kuchnię, w której przyrządzane są posiłki. 

Dzieci spożywają posiłki w swoich salach. 

 

3. Pomoc psychologiczno-pedagogiczna. 



Pomoc psychologiczno-pedagogiczna udzielana jest we współpracy z 

poradnią psychologiczno-pedagogiczną. 

W przedszkolu znajduje się gabinet logopedy oraz terapeuty 

pedagogicznego. 

Gabinet znajduje się po lewej stronie od głównych drzwi wejściowych.  

To są drzwi do gabinetu zajęć specjalistycznych. 

 

Jak się z nami skontaktować? 

1. Telefonicznie: 42 716 51 28 

2. Możesz też wysłać e-maila na adres: mp14@miasto.zgierz.pl 

3. Możesz napisać pismo i wysłać na adres: Miejskie Przedszkole nr 14, 

ul. Tadeusza Boya-Żeleńskiego 17, 95-100 Zgierz 

4. Możesz przynieść pismo do sekretariatu przedszkola. 

Sekretariat jest otwarty w godzinach od 7.30 do 15.30. 

 


